
Slovo na úvod... 

Milí žiaci, 

keď sme tak spoločne uvažovali, čo                

v našej škole chýba a mohlo by nám 

všetkým spríjemniť chvíle strávené v 

škole i mimo nej, napadlo nám obnoviť 

tradíciu školského časopisu. Preto sa Vám 

dnes chceme prihovoriť  úvodným číslom 

nášho „staronového“ školského časopisu 

MEDZI NAMI... Áno, je to medzi nami, 

a preto za celý tím, ktorý sa podieľa na 

jeho vytváraní, Vás chcem vyzvať 

a poprosiť, aby ste sa na jeho tvorbe 

zúčastnili aj Vy, žiaci našej školy. Stačí 

málo, byť trošku kreatívny, ukrojiť si 

kúsok zo svojho voľného času a vytvoriť 

niečo, čo nás poteší, možno naučí, 

poprípade v nás vyvolá spomienky na 

nezabudnuteľné chvíle. Ako sa hovorí, 

kreativite sa medze nekladú...  

Príjemné čítanie   

Jarmila Holečková  
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Začiatok školského roka 2017/2018  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                          

                                    NAŠI PRVÁCI 

                                 I.A Trieda:  

                             Triedna učiteľka: Mgr. Eva Majzlíková 

                                                                                           Vivien Billová, Samuel Drozdík,  

  

 

 

 

 

 

 

                   
 
 

             Text Jarmila Holečková 
                                                        Foto Miriam Zsigová 

Všetko pekné raz musí 

skončiť... Leto je za nami 

a s prichádzajúcou jeseňou sa 

otvárajú všetky brány škôl. 

Inak tomu nebolo ani u nás.  

4. september, hoci bol trochu 

chladnejší, vyvolal emócie 

v žiakoch, učiteľoch, ale 

hlavne v rodičoch našich 

najmenších kamarátov – 

PRVÁKOV. Triedne pani 

učiteľky Evka Majzlíková 

a Veronika Vígová si priviedli 

svojich nových žiakov 

a slávnostne ich uviedli do 

radov našej školy. Prváčikom 

prajeme veľa úspechov 

a pevnú ruku pri písaní prvých 

písmen...   

NAŠI PRVÁCI 

I.A. Trieda:  

Triedna učiteľka: Mgr. Eva Majzlíková 

Žiaci: Vivien Billová, Samuel Drozdík, 

Simona Havranová, Roberta Jančová, 

Zuzana Karafová, Marko Kellner, Alex 

Kotrus, Alex Kukla, Nina Lehocká, 

Viktória Marková, Tomáš Nemček, Zoja 

Patrícia Ponická, Sofia Rafaelová, Rebeka 

Sádovská, Jasmína Svetláková, Kristína 

Švaralová, Emma Luisa Vidanová 

I.B. Trieda:  

Triedna učiteľka: Mgr. Veronika Vígová 

Žiaci: Miroslav Baláž, Roland Béreš, 

Martin Bojda, Stela Čechová, Filip 

Fazekaš, Filip Herc, Tamara 

Kissimonyiová, Samuel Kováč, Karolína 

Lacková, Lucia Mihaliková, Sarah Jasmine 

Nayak, Sebastian Sabo, Natália Szákalová, 

Simona Šajbenová, Dominika Šindelárová, 

Lucia Vydrová 



3 ____________________________________                                           ______________MEDZI NAMI  
 

 

 

Aj cez prázdniny sa pracovalo... 

 

              

Škola, žiaci a učitelia počas letných prázdnin oddychovali a užívali si slnečné lúče. To však 

nemôžeme povedať o nepedagogických pracovníkoch školy, teda pani upratovačkách a pánovi 

školníkovi. Veľká vďaka im patrí za čisté podlahy, opravené a vyleštené lavice, stoličky, 

lesknúce sa okná a hlavne za prípravu učebne pre špeciálnu pedagogičku Mgr. Janku Kováčovú 

a súčasne kancelárie pre výchovnú poradkyňu Mgr. Luciu Karafovú.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V neposlednom rade veľká vďaka patrí aj vedeniu školy, ktoré zabezpečilo vybavenie učebne 

a kancelárie novým nábytkom, čím umožnili žiakom so špeciálnymi vývinovými poruchami 

vzdelávať sa v príjemných a stresu odbúravajúcich priestoroch.  Ďakujeme... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Jarmila Holečková 
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             Interview s výchovnou poradkyňou 

Mgr. Luciou Karafovou 

 
           Tradíciou nášho časopisu bude interview s učiteľom, zamestnancom školy, alebo osobou 

akosi spätou s našou školou. V úvodnom čísle Vám predstavíme našu pani učiteľku Mgr. Luciu 

Karafovú, ktorá na našej škole učí predmety matematika, fyzika a zároveň je našou výchovnou 

poradkyňou.  

___________________________________________________________________________ 

Lucka, vrátila si sa učiť do našej školy po 

materskej dovolenke; už si sa adaptovala 

a zvykla si si na deti, prácu a zvonček  ? 

Návrat po materskej dovolenke bol ťažší, 

ako som čakala. Najmä preto, že za ten čas, 

čo som bola na MD,  sa v školstve veľmi  

veľa zmenilo. Mala som (a aj mám)  šťastie, 

že mi veľa pomohli moji kolegovia, ktorým 

veľmi pekne ďakujem za ich pomoc. Musím 

povedať, že som sa do práce tešila, aj keď 

je to práca veľmi náročná.   

Skús sa nám trošku predstaviť, prezraď 

nám, kde si študovala, aká si bola žiačka 

a čo rada robíš vo voľnom čase.  

Učiteľstvo predmetov matematika – fyzika 

som vyštudovala na UKF v Nitre. Na to, že 

budem učiteľka, som si ako žiačka ZŠ ani 

nepomyslela. Ale už na základnej škole ma 

veľmi bavila fyzika, na gymnáziu môj 

záujem o tento predmet ešte vzrástol, 

a keď som začala doučovať spolužiačky 

matematiku, bolo rozhodnuté o mojom 

ďalšom štúdiu na VŠ. Ako som už povedala, 

práca učiteľky je veľmi náročná, a preto 

všetok svoj voľný čas venujem svojej 

rodine, predovšetkým mojim dvom malým 

dcéram. 

V škole máš funkciu výchovnej poradkyne.  

Je to náročná práca a cítiš určitú 

zodpovednosť, keď pomáhaš deťom pri 

výbere budúcej školy a následne aj 

povolania? 

Pomoc pri výbere strednej školy je úloha 

skutočne veľmi zodpovedná, pretože ten 

udáva ďalšie smerovanie v živote žiaka. Pri 

výbere SŠ treba  mať na zreteli záujmy 

žiaka, pretože tie rozhodujú nielen 

o povolaní, ktoré chce vykonávať, ale tiež 

o spokojnosti v ňom. 

 Učíš matematiku a fyziku, ku ktorému 

z týchto predmetov viac inklinuješ?  

Nemôžem povedať, že by som mala radšej 

matematiku alebo fyziku. Oba predmety 

spolu veľmi úzko súvisia, prelínajú sa.  

Ak by si mohla niečo v našej škole zmeniť, 

čo by to bolo? 

Keby som mohla v našej škole niečo zmeniť, 

boli by to žiaci. Želala by som si viac žiakov, 

ktorí sa chcú učiť nie pre rodičov,  
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učiteľov, ale sami pre seba. Viac žiakov, 

ktorým na vzdelaní záleží a neberú školu 

len ako povinnosť. 

Na záver nám prezraď, čo by si odkázala a 

popriala našim žiakom a kolegom? 

Žiakom by som popriala veľa usilovnosti a 

chuti do učenia sa a kolegom veľa 

trpezlivosti a taktiež chuti do učenia. 

 

 

Za rozhovor veľmi pekne ďakujem Lucke 

Karafovej a prajem jej veľa pracovných, ale 

aj osobných úspechov a viac žiakov 

túžiacich po vzdelaní. 

    

Jarmila Holečková 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Oznam 

Riaditeľstvo ZŠ Tlmače pozýva rodičov našich žiakov na rodičovské       

združenie, ktoré sa bude konať dňa 26.9.2017 o 17:00 hod. v budove ZŠ 

v triedach jednotlivých ročníkov. Tešia sa na Vás triedne pani učiteľky 

a ostatní pedagógovia. 

 

Pozývam Vás na zasadnutie Rodičovského združenia pri ZŠ Tlmače, 

ktoré sa uskutoční dňa 26.9.2017 o 16:00 v jedálni ZŠ Tlmače. 

Po skončení budú následne pokračovať triedne zasadnutia. 

Mgr. Veronika Árendášová 
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Bežecká dráha je upravená!!! 
 

Dňa 8. septembra 2017 sa nám 

podarilo upraviť bežeckú dráhu. Prvé práce 

začali prebiehať 

o deň skôr na 

hodinách 

technickej 

výchovy. Prví, 

ktorí sa pričinili 

o úpravu dráhy, 

boli žiaci 

a žiačky VII. 

triedy a chlapci 

z VIII. triedy. 

O deň neskôr, 8. septembra 2017, sa 

úprava začala ráno za pomoci pracovníkov 

VPP, rodičov, starých rodičov 

a zamestnancov mestského úradu na čele 

s primátorom mesta Tlmače. 

 

 

Po skončení tretej vyučovacej 

hodiny sa pridali žiaci 5. – 9. ročníka 

a zamestnanci školy. 

Z pôvodne plánovanej 

dvojdňovej brigády sa 

pracovalo iba jeden deň, 

keďže naši žiaci sa k práci 

postavili čelom a výdatnou 

mierou sa pričinili 

o rýchlejšie ukončenie prác. 

Verím, že upravená dráha v tejto 

novej podobe vydrží čo najdlhšie a naši 

žiaci na nej budú s veľkou radosťou behať 

na hodinách TSV.                Marek Henček 
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                             Enviro fórum 

 

Ešte len pred nedávnom sme veselo oddychovali na kúpaliskách a morských plážach, 

a už je tu polovica septembra, takže je najvyšší čas Vám porozprávať, čo sa bude v našej škole 

diať, aby sme spolu mohli chrániť prírodu. 

Aj v tomto školskom roku zbierame papier a staré baterky. Papier môžete nechávať 

vedľa vchodových dverí školy a pán školník ho odloží do kontajnera. Baterky môžete 

odovzdávať dvomi spôsobmi: 

nazbierate ich 1kg a vo vrecúšku 

ich donesiete pani učiteľke 

Nichtovej a ona Vám dá lístoček 

s kódom, ktorý si registrujete na 

stránke: 

http://www.zbierambaterky.sk/,  

kde získate body, ktoré môžete 

vymieňať za odmeny alebo ich 

vhodíte do zeleného kontajnera pri vchodových dverách a body sa pripíšu škole. 

Chceli by sme, aby naša škola 

produkovala čo najmenej odpadu,  

ktorý sa dá recyklovať, preto 

prosíme všetky triedy, aby vyrobili 

krabice alebo koše na papier 

a plasty, ktoré budú vynášať do 

kontajnerov pri škole. Zaregistrovali 

sme sa do projektu eko-alarm, kde 

by sme mohli získať pekné nové koše  

na triedenie odpadu v triedach.  

Onedlho sa objaví nová nástenka environmentálnej výchovy, kde si budete môcť pozrieť 

a prečítať mnoho zaujímavého. Tak 

sledujte, pripravujeme malé 

prekvapenie. Znovu Vám 

odporúčame prečítať si časopisy  

Strom,  téma najnovšieho čísla je 

prales,  a  Stromáčik  na 

internetových stránkach organizácie 

Strom života. Iste v nich nájdete veľa  

http://www.zbierambaterky.sk/
http://casopis.stromzivota.sk/
http://stromzivota.sk/blog/2017/06/stromacik-jun-2017/
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Budete potrebovať: 
vianočné gule podľa svojho 

vlastného výberu, 
temperové farby, niečo na 
dozdobenie a minimálne 

jeden pár detských ručičiek. 

 

 

 

zaujímavého. Minuloročný krúžok Mladý ochranca prírody zmenil fungovanie a pokračuje v 

práci pri našej škole pod záštitou KST Tlmače.  Pozvánky na stretnutia a výlety budú 

zverejňované na Environmentálnej nástenke. Dávame Vám do pozornosti aj stránku 

http://www.triedime.sk/ kde sa môžete formou zábavných testov naučiť správne recyklovať.  

Tešíme sa na spoločné akcie, ktorými pomôžeme našej prírode. 

Koordinátorka environmentálnej výchovy Jana Nichtová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. 

2. 

3. 

4. 

http://www.triedime.sk/
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Vyriešením číselného kódu dostanete riešenie našej záhady..  

 
 
 
Výsledok:  _  _  _  _  _  _  _  _  _      _  _  _  _  _  _  _  _  _ 

Doplň 

Rozloha:________________ km2, počet obyvateľov:____________ 

miliónov, prezident: ____________ _____________, najdlhšia 

rieka:____________, hlavné mesto:_________________________. 
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            Vyrieš tajničku a vo výsledku nájdeš sladkú dobrotu.. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nezabudli sme ani na našich najstarších a dúfame, že pre nich sudoku bude hračka ;) 
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      Slávnostná akadémia 2016/2017 
Dňa 28.6.2017 sa v Kultúrnom dome na Lipníku konala „Slávnostná akadémia“, ktorú 

naša škola už tradične organizuje každý rok, aby na nej boli ocenení tí najúspešnejší žiaci, ktorí 

sa počas školského roka venovali nielen povinnostiam učiť sa, ale zapájali sa aj do rôznych 

súťaží, olympiád a projektov. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 
           Moderátorky akadémie                           Slávnostný príhovor riaditeľky školy 

Bianka Kováčiková a Natália Solčanská                 PaedDr. B. Dudášikovej 

 

Naši najmladší žiaci – tí z prvého stupňa – boli oceňovaní najmä za výborní prospech 

a vzorné správanie. Pevne veríme, že im takéto hodnotenie vydrží aj v ďalších ročníkoch štúdia 

v našej škole.  
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                                                       Ocenení žiaci prvého stupňa 

 

V rámci druhého stupňa máme u nás viacero, povedali by sme, multinadaných žiakov, 

ktorí sa popri svojich školských povinnostiach zúčastňovali aj súťaží skoro v každom predmete, 

kde sa to dalo. Takýchto talentovaných žiakov, ktorí boli ochotní tráviť svoj voľný čas 

prípravou na tieto súťaže, ohodnotila naša pani riaditeľka riaditeľskou pochvalou. Povedzme si 

teda, kto bol poctený takýmto krásnym ocenením. Bola to Kristína Árendášová (5. roč.), Paulína 

Mihálová (5. roč.), Veronika Zajková (5. roč.), Daniela Horňáková (6. roč.), Emma Chiara 

Ďatková (6. roč.), Lucia Hrušková (7. roč.), Nina Ďatková (7. roč.), Nina Zacharová (7. roč.), 

Kristína Švaralová (8.A), Timea Vrtíková (8.B), Emma Fábryová (8.B) a Bianka Kováčiková 

(9. roč.). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ocenení žiaci druhého stupňa 
 

Naši žiaci ukázali, že sú nielen múdri, ale aj pohybovo zdatní a získali viacero ocenení 

v rôznych športových súťažiach. Čo sa týka kolektívnych športov, najviac sa darilo žiačkam 7. 

ročníka, ktoré získali v malom futbale 2. miesto na okresnom kole; žiačkam 8. a 9. ročníka, 

ktoré uspeli na okresnom kole v basketbale (dosiahli 4. miesto) a žiačkam 7. – 9. ročníka, ktoré 

získali 5. miesto v okresnom kole v hádzanej. V rámci individuálnych športov bol úspešný 

Matúš Hrozienčik (9. roč.), ktorý bol na okresnom kole štvrtý v disciplíne  hod kriketovou 

loptičkou, a Filip Senci (8.A), ktorý dosiahol 6. miesto na okresnom kole v skoku do výšky. 

Najlepším športovcom školy sa stala Dominika Zeleiová (9. roč.), druhé miesto obsadil Aurel 

Korec (8.A) a tretím najlepším bol Matúš Hrozienčik (9. roč.).  
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Naša škola sa v uplynulom školskom roku 

zapojila aj do zberu papiera. V tomto bol najaktívnejší 

Zoltán Szilvás (2.B), ktorý priniesol do školy 

neuveriteľných 3375kg papiera. V rámci tried (aj vďaka 

nemu) vyhrala 2.B, ktorá nazbierala 5649kg papiera. 

Napokon sa dostávame k tomu 

najprestížnejšiemu hodnoteniu – najúspešnejší žiak 9. 

ročníka, najúspešnejší žiak školy a najúspešnejšie 

trieda školy. V školskom roku 2016/2017 sa 

najúspešnejšou žiačkou 9. ročníka stala Bianka 

Kováčiková, najúspešnejšou žiačkou školy bola Timea 

Vrtíková (8.B) a najúspešnejšou triedou školy sa stala 

2.B, ktorá so svojou triednou pani učiteľkou Mgr. 

Zuzanou Kováčikovou nacvičila v rámci súťaže 

Supertrieda muzikál na tému „Myslenie je pohyb“. Toto 

dielo na celoslovenskom kole získalo cenu za najlepšie 

hudobné spracovanie od garanta súťaže prof. Bela 

Felixa. 
                 Najlepší športovci školy  

                  A.Korec a D. Zeleiová 
 

Celú Slávnostnú akadémiu moderovali žiačky 9. ročníka Bianka Kováčiková a Natália 

Solčanská. Priestor medzi jednotlivými blokmi ocenených vypĺňali hudobne nadaní žiaci našej 

školy, ktorí v sprievode Mgr. Juraja Šebu zaspievali ľudové i populárne piesne, a na záver 

programu si všetci prítomní mohli pozrieť muzikál najúspešnejšej triedy našej školy – 2.B. 

V rámci Akadémie sme sa rozlúčili s našou pani učiteľkou a zástupkyňou Mgr. 

Katarínou Malou, ktorá po skončení školského roka odišla do dôchodku. Poďakovali sme sa jej 

za všetko úsilie, prácu a lásku, ktorú venovala našim žiakom počas dlhých rokov jej pôsobenia 

v našej škole. 

Celá Akadémia sa niesla v slávnostnom duchu a príjemnej atmosfére. Za všetky 

úspechy našej školy ďakujeme našim šikovným a nadaným žiakom a v neposlednom rade aj 

obetavým pani učiteľkám a učiteľom za to, že ich na všetky súťaže poctivo pripravovali.  

Všetkým žiakom našej školy želáme aj v tomto školskom roku veľa úspechov a chuti 

do učenia! 

Juraj Šebo 

 

Medzi nami - občasník žiakov ZŠ Tlmače  

Adresa redakcie: Školská 9, 935 21 Tlmače  

E-mail: zstlmace@mestotlmace.sk 

Šéfredaktorka: Mgr. Jarmila Holečková 

Redakčná rada: žiaci 8. ročníka 
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